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Protokół Nr XIV/08 

z obrad sesji Rady Powiatu Hajnowskiego 

w dniu 26 czerwca 2008 r. 

w sali konferencyjnej  

Starostwa Powiatowego w Hajnówce, ul. A.Zina 1 ( sala nr 12) 

( początek sesji - godz. 15:00, koniec tego samego dnia - godz. 16:40) 
 

Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady Powiatu 
Hajnowskiego Pan Sergiusz Kojło. 

Pan Przewodniczący powitał przybyłych na sesję gości w osobach:  
– Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie; 
– Mikołaj Golonko – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej; 
– Michał Bajko – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej; 
– Halina Sirak – Powiatowy Ośrodek Wsparcia; 
– Roman Szpakowicz – dyrektor Domu Dziecka; 
– Grzegorz Tomaszuk – dyrektor SP ZOZ; 
– Maria Owerczuk – Sekretarz Powiatu; 
– Aniela Majewska – Skarbnik Powiatu; 
-  Krystyna Kościewicz, Tadeusz Topolski – przedstawiciele prasy ( lista osób 
zaproszonych na sesję str....., zał. nr   …..  ). 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  XIII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego. 
4. Informacja o pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o realizacji zadań powiatowych wynikających z ustawy o pomocy społecznej z 

uwzględnieniem działalności Domu Pomocy społecznej w BiałowieŜy, Domu Dziecka w 
BiałowieŜy, Powiatowego Ośrodka Wsparcia i Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

7. Informacja o działalności SP ZOZ w Hajnówce ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji 
ekonomicznej SP ZOZ. 

8. Informacja o działalności Rady Społecznej SP ZOZ. 
9. Powzięcie uchwał w sprawie: 

9.1.zmian w budŜecie na 2008r.; 
9.2.zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 oraz sposobu podziału 

zysku za rok 2007 Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Hajnówce; 

9.3.wyboru banku do udzielenia i obsługi kredytu bankowego długoterminowego w 
2008r.; 

9.4.ustalenia wynagrodzenia Staroście Hajnowskiemu; 
9.5.Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie na lata 2008-2015; 
9.6.Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Hajnowskim na 

lata 2008-2015; 
9.7.Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Hajnowskim na lata 2008-2015; 
9.8.podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

2008r.; 
9.9.likwidacji Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego wchodzącego w skład 

Hajnowskiego Centrum Kształcenia Zawodowego w Hajnówce. 
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10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Powiatu Hajnowskiego. 

 
Do punktu 1-go: 
 

Na podstawie listy obecności ( lista obecności str........., zał. nr  …  ) Przewodniczący 
Rady stwierdził,  Ŝe w obradach udział bierze 16 radnych ( radny Mirosław Romaniuk 
nieobecny), co stanowi kworum, przy którym Rada Powiatu moŜe obradować i podejmować 
prawomocne uchwały.  

 

Do punktu 2-go: 
 Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad wszyscy radni otrzymali 
Przewodniczący Rady zapytał, czy będą pytania związane z porządkiem obrad. 
 Radni pytań i uwag nie zgłosili. 
 Przewodniczący Rady na wniosek Klubu Radnych PiS zgłosił wniosek o uzupełnienie 
porządku obrad XIV sesji  w punkcie  9 o podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 
uchwały Nr VI/50/07 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 28 czerwca 2007r. w sprawie 
utworzenia Powiatowego Funduszu Stypendialnego im. Prof. Simony Kossak oraz 
regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół średnich kończących się maturą. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poddał porządek obrad sesji wraz z 
uzupełnieniem pod głosowanie. Przedstawiony porządek obrad wraz z uzupełnieniem XIV 
sesji Rady Powiatu został przez radnych przyjęty jednogłośnie ( 16 głosów „za”).   

Do punktu 3 – go: 
Do protokołu z XIII sesji Rady Powiatu radni nie zgłosili uwag. Przewodniczący Rady 

Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z  XIII sesji Rady Powiatu. Protokół 
został przyjęte jednogłośnie ( 16 głosów „za”).  
 

Do punktu 4 – go: 
 Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, Ŝe wszyscy radni otrzymali pisemną 
informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym ( str........, zał. nr …) i zapytał 
radnych, czy będą uwagi bądź pytania w związku z przedłoŜoną informacją. 
Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Panie 
Przewodniczący, Szanowna Rado! Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym odbył kolejne 
posiedzenie. Rozpatrzono wniosek dotyczący zmiany projektu uchwały, o którą uzupełniono 
porządek obrad dzisiejszej sesji. Ponadto Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 
powołania komisji konkursowej na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Hajnówce, zmian w budŜecie na 2008r. oraz przyznania dotacji na 
realizację zadań publicznych.” 
 

Przewodniczący Rady zapytał, czy będą pytania w związku z przedstawioną 
informacją. 

W związku z brakiem uwag i pytań Pan Przewodniczący stwierdził, Ŝe informacja o 
pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym została przyjęta przez Radę Powiatu. 

 
 Do punktu 5-go: 
 

 W powyŜszym punkcie zostały zgłoszone następujące interpelacje i zapytania: 
1. Radna Irena Niegierewicz zgłaszając interpelację, powiedziała, cytuję: „.W maju br. 

odbył się etap ogólnopolski II Edycji Konkursu Wiedzy Ekologicznej „ 
BioróŜnorodność i formy ochrony przyrody w Polsce” organizowanego przez 
Białowieski Park Narodowy. Adresatami konkursu byli uczniowie szkół gimnazjalnych 
z całej Polski. Konkurs finansowany jest ze środków Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Konkurs został objety honorowymi 
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patronatami Marszałka Województwa Podlaskiego, Kujawsko – Pomorskiego 
Kuratora Oświaty w Bydgoszczy i Podlaskiego Kuratora Oświaty w Białymstoku  
Skoro ogólnopolski konkurs odbywa się w BiałowieŜy, to moŜe warto byłoby rozwaŜyć 
taką moŜliwość, Ŝeby Starostwo Powiatowe w Hajnówce równieŜ objęło patronatem tę 
imprezę. Byłaby to dobra promocja powiatu, gdyŜ w konkursie udział bierze młodzieŜ 
z całej Polski.” 

 
2. Radny Lech Jan Michalak zgłaszając interpelację, powiedział, cytuję: „Miasto ma 

problem z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów. Czy powiat w tej materii 
będzie podejmował jakieś działania, Ŝeby pomóc dla miasta w wybudowaniu tego 
zakładu.” 

 
3. Radny Mirosław Pietkiewicz zgłaszając interpelację, powiedział, cytuję: „Chcę 

zgłosić interpelację odnośnie oznakowania dojazdu do miejscowości Topiło. Wydaje 
mi się, Ŝe to oznakowanie szczególnie od drogi Kleszczele – Hajnówka jest 
niewystarczające, dlatego, Ŝe turyści przyjeŜdŜający na nasz teren błądzą, a 
szczególnie przy wjeździe do Orzeszkowa.” 

 

 Do punktu 6-go: 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe wszyscy radni otrzymali informację o  realizacji 
zadań powiatowych wynikających z ustawy o pomocy społecznej z uwzględnieniem 
działalności Domu Pomocy Społecznej w BiałowieŜy, Domu Dziecka w BiałowieŜy, 
Powiatowego Ośrodka Wsparcia i Warsztatów Terapii Zajęciowej ( str …., zał nr …..) i 
zapytał, czy radni mają pytania odnośnie informacji zawartych w tym materiale. 

Radni uwag i pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe informacja o realizacji zadań powiatowych 
wynikających z ustawy o pomocy społecznej z uwzględnieniem działalności Domu Pomocy 
Społecznej w BiałowieŜy, Domu Dziecka w BiałowieŜy, Powiatowego Ośrodka Wsparcia i 
Warsztatów Terapii Zajęciowej została przez Radę Powiatu przyjęta. 

Do punktu 7-go: 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe wszyscy radni otrzymali informację o 
działalności SP ZOZ w Hajnówce ze szczególnym uwzględnieniem sytuacji ekonomicznej SP 
ZOZ ( zał. nr ..…, str ....... ) i zapytał, czy radni mają pytania odnośnie informacji zawartych 
w tym materiale. 

 Radny Andrzej Skiepko – przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zabierając 
głos, powiedział, cytuję:  „Pod adresem Pana dyrektora chcę złoŜyć gratulacje za wspaniałą 
kondycję szpitala. Nasz szpital jest na plusie i cały czas się rozwija. Informacja złoŜona przez 
Pana Dyrektora jest bardzo szczegółowa. Myślę, Ŝe my jako Rada Powiatu Hajnowskiego 
będziemy w przyszłości wspierać wszelkie działania SP ZOZ, a w szczególności zakup 
tomografu do szpitala.” 
 

Radny Lech Jan Michalak zapytał, dlaczego na dzisiejszej sesji rady Powiatu nie ma 
Pana Dyrektora. 
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Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zabierając głos, powiedział, cytuję:  
„Pan dyrektor jest nieobecny dzisiaj na sesji, bo wspólnie z główną księgową podpisuje dziś 
kontrakt w Podlaskim Oddziale NFZ, ale był obecny na komisjach i odpowiadał na pytania.” 
[na salę obrad wszedł Pan dyrektor] 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję:  „Chciałbym się 
zapytać, bo np. zyski nadzwyczajne w 2006r. była to kwota 10.357 zł, a w 2007r. 3.163.000 zł, 
czy to oznacza, Ŝe szpital nie ma juŜ Ŝadnych zaległości z tzw. ustawy 203 względem 
pracowników. Ciekawi teŜ mnie sprawa remontu mieszkania słuŜbowego za 32 tys. zł. 
Poproszę w tej sprawie o więcej informacji. Czy podpisane kontrakty medyczne na 2008 rok 
powodują, Ŝe kolejka do specjalistów skróciła się, czy uległa wydłuŜeniu. Chciałbym wiedzieć, 
czy nadal po 3 miesiące trzeba czekać, Ŝeby do lekarza specjalisty się dostać.” 

Grzegorz Tomaszuk – dyrektor SP ZOZ zabierając głos, powiedział, cytuję:  „Chcę 
przeprosić, Ŝe spóźniłem się, ale w NFZ podpisywałem kontrakt na II półrocze 2008r. JeŜeli 
chodzi o zyski, to rzeczywiście w 2007r. wyniósł on 3 mln zł. Widać to dobrze na rachunku 
zysków i strat. Jest to wynikiem tego, Ŝe dwa lata temu otrzymaliśmy poŜyczkę, którą 
przeznaczyliśmy w całości na spłatę zobowiązań wynikających z ustawy 203 i dlatego juŜ 
wobec pracowników nie mamy juŜ Ŝadnych zobowiązań. W ogóle nie mamy Ŝadnych 
zobowiązań wymagalnych wobec wszystkich naszych kontrahentów. Czyli poŜyczkę 
otrzymaliśmy i uregulowaliśmy zobowiązania. Natomiast w roku ubiegłym Skarb Państwa 
umorzył część tej poŜyczki i takie są zasady księgowości, Ŝe zostało to zapisane po stronie 
przychodów. Z tego tytułu nie ma środków finansowych, natomiast ta kwota musi znaleźć się 
po stronie przychodów. Druga sprawa dotyczy uregulowania zobowiązań wobec miasta 
wynikających z zaległych podatków od nieruchomości. Była to kwota około 800 tys. zł. Za te 
zobowiązania została przekazana nieruchomość – stary oddział zakaźny. I z tego tytułu te 
zyski w ubiegłym roku powstały, ale to nie znaczy, Ŝe ZOZ ma pieniądze. 
 JeŜeli chodzi o mieszkanie i jego remont, to dwa lata temu chcieliśmy pozyskać 
specjalistę radiologa. Wówczas uzgodniliśmy z Burmistrzem, Ŝe przekaŜe nam mieszkanie w 
bloku, my przeprowadziliśmy w tym mieszkaniu remont, bo było ono bardzo mocno 
zdewastowane. Przeznaczyliśmy na to kwotę 32.000 zł. niestety ta Pani doktor zrezygnowała z 
pracy, wyjechała do Warszawy i mieszkanie zostało puste. Ogłosiliśmy, Ŝe mamy mieszkanie, 
Ŝeby pozyskać nowego lekarza specjalistę. Niestety w dzisiejszych czasach lekarze mają swoje 
mieszkania i  nie było odzewu na ten nasz apel i w związku z tym uzgodniłem z Burmistrzem, 
Ŝeby miasto to mieszkanie sprzedało, Ŝeby chociaŜ szpital odzyskał zainwestowane 32 tys. zł. 
 Jeśli chodzi o poradnie specjalistyczne, to kolejki są w pięciu poradniach i np. w 
poradni urologicznej te kolejki będą, gdyŜ jeszcze kilka lat temu tej poradni w ogóle nie było i 
nie było kolejek. Wystąpiliśmy do tego doktora z Białegostoku, Ŝeby przynajmniej raz w 
tygodniu zechciał przyjmować naszych pacjentów, Ŝeby ulŜyć tym, którzy mają kłopoty z 
dojechaniem do Białegostoku. Wiadomo, Ŝe potrzeby są duŜe, jeŜeli chodzi o poradnie 
urologiczną i dlatego te kolejki są duŜe. Niestety Pan doktor nosi się z zamiarem rozwiązania 
z nami umowy, wówczas poradni nie będzie i kolejek teŜ nie będzie. Problemy z kolejkami są 
jeszcze w poradni gastrologicznej, diabetologicznej oraz w kardiologicznej.” 
 Radni więcej uwag i pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe informacja o działalności SP ZOZ w Hajnówce ze 
szczególnym uwzględnieniem sytuacji ekonomicznej SP ZOZ została przez Radę Powiatu 
przyjęta. 

Do punktu 8-go: 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe wszyscy radni otrzymali informację o 
działalności Rady Społecznej SP ZOZ ( zał. nr ..…, str ....... ) i zapytał, czy radni mają pytania 
odnośnie informacji zawartych w tym sprawozdaniu. 
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 Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe informacja o działalności Rady Społecznej SP 

ZOZ została przez Radę Powiatu przyjęta. 

 

Do punktu 9-go: 

 9.1. 
 W powyŜszym punkcie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił Radzie projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budŜecie na 2008r. 
Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania. 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”).  

 
Uchwała Nr XIV/91/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 

w sprawie zmian w budŜecie na 2008r. 
( strona ........) 
  
 9.2. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 oraz sposobu podziału zysku 
za rok 2007 Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Hajnówce. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu 
uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”).  

 

Uchwała Nr XIV/93/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 oraz 

sposobu podziału zysku za rok 2007 Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Hajnówce 

( strona ..........) 
 

9.3. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wyboru 
banku do udzielenia i obsługi kredytu bankowego długoterminowego w 2008 roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 
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Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zabierając głos, powiedział, cytuję:  
„Po przeprowadzeniu przetargu nieograniczonego do udzielenia i obsługi kredytu został 
wybrany Bank Gospodarstwa Krajowego Oddział w Białymstoku, który zaproponował 
najkorzystniejsze warunki. Przy stawce Cibor 6,23 zaproponował stawkę oprocentowania 
kredytu – 6,42% w skali roku. Inni uczestnicy przetargu proponowali: Bank Ochrony 
Środowiska – 6,48% i Wielkopolski Bank Gospodarczy – 7,23%.” 

 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”).  

Uchwała Nr XIV/92/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008 r. 

 

w sprawie wyboru banku do udzielenia i obsługi kredytu bankowego 

długoterminowego w 2008r. 

( strona ..........) 
9.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Staroście Hajnowskiemu. Przewodniczący Rady powiedział, cytuję: 
„W posiedzeniach komisji uczestniczyłem i staraliśmy się na ten temat porozmawiać rzeczowo 
i wydaje mi się, Ŝe powody dla których ten punkt występuje są oczywiste – jest to połączone z 
powszechną regulacją wynagrodzeń w organach samorządowych. RównieŜ próbowaliśmy 
wejść w detale dotyczące wysokości tej propozycji. Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5900 
zł, dodatek funkcyjny – 1900 zł, dodatek za wysługę lat – 20%, dodatek specjalny – 35%. 
Łączna kwota 11.710 zł.”  

 

 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

 
Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję:  „Na komisji 

otrzymaliśmy informację, Ŝe pracownicy Starostwa otrzymali przeciętnie 500 zł brutto, a 
naczelnicy po 800 zł, więc ja myślę, Ŝe dla Starosty powinna być podwyŜka nie więcej niŜ 
1100 zł brutto, Ŝeby nie naruszać róŜnicy jaka do tej pory istniała i Ŝeby nie było wysokich 
kominów płacowych. Składam wniosek formalny, Ŝeby podwyŜka wynosiła 1100 zł.” 
 
  

Radna Helena Sapieszko zabierając głos, powiedziała, cytuję: „Chciałabym się 
dowiedzieć, jakie są widełki w uposaŜeniu zasadniczym. Czy są takie same jak u burmistrza, o 
czym przeczytałam we wtorkowej gazecie?” 

Sekretarz Powiatu Pani Maria Owerczuk powiedziała, Ŝe jest to przedział od 4200 do 
5900 brutto. 

Radny Andrzej Skiepko zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Starosta Bielski 
otrzymał poŜyczkę w wysokości 2,5 tys. zł, takŜe myślę, Ŝe nasz Starosta teŜ na taką poŜyczkę 
zasługuje.” 
 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ A czy Pan wie jakie 
jest zadłuŜenie powiatu bielskiego, a jakie powiatu hajnowskiego.?” 



 7

 
Przewodniczący Rady zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Myślę, Ŝe to nie ma 

większego znaczenia w tej dyskusji.” 
 

Radny Andrzej Skiepko zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Z doświadczenia wiem, 
jak sytuacja w zakresie sportu i kultury wygląda w Bielsku, a jak tu. Nasze Starostwo nie 
szczędzi pieniędzy ani na sport, ani na kulturę.” 
 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe są dwie propozycje – jedna przeszła przez 
obrady wszystkich komisji, natomiast drugą zgłosił radny Lech Jan Michalak. 
 

Wicestarosta Hajnowski Pan Jerzy Sirak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Chcę 
zwrócić uwagę jeszcze na jedną rzecz. W przeciwieństwie do innych powiatów, starostowie 
innych powiatów nie mają dodatkowych obowiązków, tak, jak nasz starosta, obowiązków, 
które nie wiąŜą się z dodatkowym uposaŜeniem, a tak naprawdę ich efektem są dodatkowe 
znaczące środki, które trafiają na teren naszego powiatu. Z Euroregionu Puszcza Białowieska 
w ramach programów pomocowych w ostatnich latach na teren naszego powiatu trafiło co 
najmniej 500 tys. euro. Oprócz tego Pan Starosta jest wiceprezesem Podlaskiej Regionalnej 
Organizacji Turystycznej, której działania mają duŜe znaczenie dla promocji regionu Puszczy 
Białowieskiej.” 
 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ PodwyŜka w 
wysokości 2440 zł myślę, Ŝe jest zbyt wysoką podwyŜką. Pracownicy Starostwa  otrzymują 
duŜo niŜsze pobory. Niektórzy pracownicy na pewno nie mają takich poborów brutto, jak tu 
się planuje podwyŜszenie wynagrodzenia. Ponadto w uchwale brakuje czasu, od kiedy 
podwyŜka będzie obowiązywała, czy od stycznia, czy od lipca- nie jest to nigdzie napisane.” 
 

Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe w ostatnim paragrafie w uchwale jest napisane, 
Ŝe od 1 kwietnia. 
 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Wiec otrzymaliśmy 
uchwałę, w której nie ma tego paragrafu. Czy wyrównanie poborów pracowników teŜ 
nastąpiło z dniem 1 kwietnia, czy od daty otrzymania. Wniosek, który zgłosiłem wcześniej 
odnośnie podwyŜki wynagrodzenia staroście proszę przegłosować.” 
 

Wicestarosta Hajnowski Pan Jerzy Sirak – Pracownicy wyrównanie otrzymali od 1 
kwietnia. 
 

Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem do rady Prawnego, którą propozycję 
podwyŜki Rada powinna jako pierwszą przegłosować. 
 

Radca Prawny Pani Eugenia Ostapczuk powiedziała, Ŝe zawsze jako pierwszy głosuje 
się wniosek idący najdalej i jeŜeli on przechodzi, to juŜ drugiego nie głosuje się. 

Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zwrócił się z prośbą o zwolnienie z 
udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk 
nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję zawartą w projekcie 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Staroście Hajnowskiemu. 
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W głosowaniu propozycja zawarta w uchwale została przyjęta większością głosów ( 
11 głosów „za”) przy  1 głosie wstrzymującym się i 3 głosach przeciwnych ( r. L.J.Michalak, 
r. A.Downarowicz, r. K.Petruk). 

W związku z powyŜszym nie było konieczności głosowania wniosku zgłoszonego 
przez radnego Lecha Jana Michalaka. 

 
UCHWAŁA NR XIV/94/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca  2008r. 

 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Staroście Hajnowskiemu. 

(strona.........) 
 

9.5. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 

Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie na lata 2008-2015. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję:  „W informacji z PCPR 
w wykazie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2008r., w pkt 1b jest informacja ile nam 
płacą za dzieci umieszczone na terenie naszego powiatu. Białystok za troje dzieci zwrócił nam 
28.934 zł., Bielsk Podlaski za czworo – 24.785 zł., Ryki za czworo dzieci płacą  55.214 zł. 
Proszę o informację dlaczego jest taka duŜa rozbieŜność między tymi opłatami.” 
 

Pan Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
zabierając głos, powiedział, cytuję: „ RóŜnica wynika stąd, Ŝe jest róŜny czas pobytu tych 
dzieci w Domu Dziecka, jedne dzieci były kilka miesięcy, a inne cały rok i nie ma tu Ŝadnych 
pomyłek, a koszt jednostkowy pobytu jest taki sam niezaleŜnie od miejsca pochodzenia. Po 
prostu nieprecyzyjnie to zostało zapisane i w przyszłości postaramy się, Ŝeby w tej kwestii nie 
było juŜ Ŝadnych wątpliwości.” 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję:  „W rozdziale 85218 w 
wykazie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2008r. jest napisane - <Istnieje pilna 
potrzeba stworzenia Punktu Interwencji Kryzysowej> i od razu Pan Szymaniuk podaje tam, 
jak ten problem rozwiązać. Ja juŜ kilka razy na sesjach zgłaszałem potrzebę utworzenia 
takiego punktu i nic się nie działo, a tu jest napisane, Ŝe jest pilna potrzeba utworzenia tego 
punktu. Proszę o odpowiedź, czy on jest potrzebny, czy nie. Zarząd zastanawiał się parę 
miesięcy nad tym, a z tego materiału wynika, Ŝe jest pilna potrzeba utworzenia tego punktu.” 
 

Pan Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Ustawa o pomocy społecznej nakłada obowiązek 
utworzenia takiego punktu jeŜeli zaistnieje taka potrzeba. Według naszego rozeznania na 
dzień dzisiejszy na bazie PCPR, co jest zapisane w ustawie o przeciwdziałaniu przemocy w 
rodzinie do zadań powiatu naleŜy udzielanie pomocy socjalnej, porad prawnych, terapii 
rodzinnej, porad psychologicznych. Na dzień dzisiejszy nie mamy specjalistów z zakresu 
psychologii. Obecnie jest to załatwiane w ten sposób, Ŝe mamy podpisaną umowę z Poradnią 
Psychologiczno – Pedagogiczną i psychologowie z tej poradni jeŜeli zajdzie potrzeba, np. 
rodzina chce takiego wsparcia, to takie wsparcie jest im udzielane. Dobrze byłoby, Ŝeby 
PCPR dysponował własną kadrą jeŜeli chodzi o psychologa.” 
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Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zabierając głos, powiedział, cytuję: 

„Chcę zwrócić uwagę na fakt, Ŝe z wypowiedzi radnego Lecha Jana Michalaka wynikało, Ŝe 
jak gdyby  program, o którym teraz mówimy powstawał bez udziału Zarządu Powiatu, bez 
udziału Rady Powiatu, ale to, Ŝe uczestniczyliśmy w powstawaniu tego programu jest 
widoczne w protokołach posiedzeń z Zarządu Powiatu. Jest to jednocześnie odpowiedź na 
wniosek, który Pan radny zgłosił jakiś czas temu. Jest w naszej dyspozycji jedno mieszkanie, 
które obecnie nie jest wykorzystane i po wykonaniu remontu będzie moŜna tam zrobić hotel 
dla osób poszukujących  pomocy w sytuacjach kryzysowych. Na tym polega działalność 
wszystkich punktów interwencji, Ŝeby stworzyć moŜliwość odizolowania osób poszukujących 
pomocy i udzielić im pomocy psychologicznej. I to będziemy w stanie zrobić.” 

 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli więcej uwag i pytań do przedstawionego 
projektu uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

 
UCHWAŁA NR XIV/96/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 

 

w sprawie Powiatowego Programu Pomocy Dziecku i Rodzinie na lata 2008-2015. 

(strona.........) 

9.6. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 

Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Hajnowskim na lata 2008-
2015. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR XIV/97/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 

 

w sprawie Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie 

Hajnowskim na lata 2008-2015. 

(strona.........) 

9.7. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 

Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Hajnowskim na 
lata 2008-2015. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 
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W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR XIV/98/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 

 

w sprawie Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Hajnowskim na lata 2008-2015. 

(strona.........) 

9.8. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2008r. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Ja mam pytanie do 
Pana Szymaniuka. Czy jakieś środki zostały w 2007r. niewykorzystane. Czy nie moŜna  
większej sumy pieniędzy przeznaczyć na turnusy, bo dofinansowanie do uczestnictwa w 
turnusach rehabilitacyjnych jest zbyt małe, ludzie czekają, złoŜyli wnioski i czekają. Prosili 
mnie, Ŝebym zgłosił ten problem, Ŝeby ta kwota została przesunięta teraz, bo później te 
pieniądze są w październiku, a wówczas juŜ cięŜko jest dojechać gdziekolwiek na turnus, poza 
tym dni są krótkie i pogoda niebardzo. Czy Pan zastanawiał się nad tym, Ŝeby przesunąć te 
fundusze, które nie zostaną wykorzystane, a na pewno takie są.” 
 

Pan Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
zabierając głos, powiedział, cytuję: „ MoŜe powiem w jaki sposób na powiat są przyznawane 
środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Są dwie 
podstawowe cyfry, które decydują o ilości przyznawanych pieniędzy – to jest ilość 
mieszkańców powiatu i liczba osób niepełnosprawnych, które zostały wykazane w 
Narodowym Spisie Powszechnym. Rada Powiatu kaŜdego roku z chwilą otrzymania tej kwoty 
rozdysponowuje te środki. Dodatkowo w ubiegłym roku została zmieniona ustawa tzw. 
PFRONowska  i jest powrót do wcześniejszych zasad finansowania z 2003r. Do 2003r. około 
70% środków z PFRON było wydatkowanych na rehabilitacje  zawodową – były tworzone 
miejsca pracy dla niepełnosprawnych, dofinansowywane były stanowiska pracy dla takich 
osób. W latach ubiegłych na rehabilitację zawodową szło niewiele środków, a większość 
środków szło na turnusy rehabilitacyjne. Od tego roku prawie 300 tys. zł przeznaczonych 
zostało na rehabilitację  zawodową i tymi środkami zarządza juŜ Powiatowy Urząd Pracy. 
Trudno mi mówić na dzień dzisiejszy, jakie będzie wykorzystanie środków jeŜeli chodzi o 
rehabilitację zawodową. Natomiast nasze pieniądze na turnusy rehabilitacyjne na przełomie 
maja i czerwca zostały wyczerpane. ZbliŜa się równieŜ do końca wykorzystanie środków na 
dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych. Tutaj jest taka ciekawostka, Ŝe 2/3 tych 
środków są to aparaty słuchowe. Do 12 czerwca dofinansowaliśmy 96 aparatów słuchowych. 
Za 4 lata ponad 550 osób dostało dofinansowanie do aparatów słuchowych. Zakup aparatów 
pochłania bardzo duŜo środków i zaczyna juŜ brakować pieniędzy na środki czystości, jak 
pieluchomajtki. JeŜeli chodzi o wykorzystanie środków z PFRON w tym roku, to jak widać ich 
jeszcze brakuje. Natomiast za 2007 rok były wszystkie pieniądze wykorzystane, za wyjątkiem, 
pieniędzy, które były przyznane na Warsztaty Terapii Zajęciowej, ale tych pieniędzy nie 
moŜna przesuwać na inne zadania. RównieŜ w tym roku część pieniędzy przez Warsztaty nie 
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będzie wykorzystanych, gdyŜ uczestników jest zbyt mało. Jest to problem, bo pieniędzy mamy 
tylko tyle, ile nam dadzą. W 2007r. otrzymaliśmy informacje o zwiększeniu środków w 
połowie sierpnia. W 2006r. otrzymaliśmy informacje o zwiększeniu na początku listopada i 
tylko dwa miesiące pozostało, Ŝeby wykorzystać te środki. W 2005r. informacje otrzymaliśmy 
pod koniec lipca. W tym roku jest duŜe prawdopodobieństwo, Ŝe dodatkowe pieniądze 
otrzymamy, ale nie wiemy kiedy.” 
 

Radny Lecha Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „ W Warsztatach 
Terapii Zajęciowej zawsze brak jest uczestników, a w związku z tym, czy te pieniądze moŜna 
przesuwać na inne zadania, czy nie?” 
 

Pan Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Nie moŜna tych środków przesuwać na inne zadania. 
Radca Prawny z PFRON powiedział, Ŝe nie ma takiej moŜliwości.” 
 

Radny Stefan Kuczyński zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Ja chciałbym się 
odnieść do kosztów aparatów słuchowych. Wydaje mi się, Ŝe trzeba stosować w tym wypadku 
ostrzejsze kryteria, gdyŜ ci, którzy otrzymują te aparaty, to często ich nie noszą. Okazuje się, 
Ŝe często aparat przeszkadza, gdyŜ on emituje charakterystyczny szum i dlatego ludzie ich nie 
noszą.” 

Pan Paweł Szymaniuk – kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Zgadzam się z Panem, bo sami zauwaŜyliśmy, Ŝe ludzie, 
którzy załoŜyli aparat, to po pewnym czasie trzeba głośniej z nimi rozmawiać. Na pewno te 
dźwięki, które wydają te aparaty przeszkadzają w codziennym Ŝyciu i dlatego nie są noszone. 
JeŜeli chodzi od strony prawnej, to nie jest istotne, czy jest to osoba ze stopniem lekkim, 
umiarkowanym czy znacznym -  to wszystkim to dofinansowanie przysługuje.” 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR XIV/99/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 

 

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na 2008r. 

(strona.........) 

9.9. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego wchodzącego w skład 
Hajnowskiego Centrum Kształcenia Zawodowego w Hajnówce. 

 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR XIV/100/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 
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w sprawie likwidacji Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego wchodzącego 

w skład Hajnowskiego Centrum Kształcenia Zawodowego w Hajnówce 

(strona.........) 

9.10. 
Przewodniczący Rady Powiatu przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr VI/50/07 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 28 czerwca 2007r. w sprawie 
utworzenia Powiatowego Funduszu Stypendialnego im. Prof. Simony Kossak oraz 
regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół średnich kończących się maturą. 

 Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania w związku z 
przedstawionym projektem uchwały. 

Radny Krzysztof Petruk zabierając głos, powiedział, cytuję:  „Rozmawiałem z 
uczniami z Technikum Leśnego, którzy w wyniku przejścia pod Ministerstwo Środowiska 
utracili moŜliwość skorzystania z tego stypendium. Stąd nasz wniosek, Ŝeby poszerzyć 
moŜliwość korzystania z tego stypendium takŜe dla uczniów tej szkoły.” 
 

W związku z tym, Ŝe radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 16 głosów „za”). 

UCHWAŁA NR XIV/95/08 

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO 

z dnia 26 czerwca 2008r. 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr VI/50/07 Rady Powiatu Hajnowskiego z dnia 28 czerwca 

2007r. w sprawie utworzenia Powiatowego Funduszu Stypendialnego im. Prof. Simony 

Kossak oraz regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół średnich 

kończących się maturą 

(strona.........) 

 

 Do punktu 10-go: 
 

W powyŜszym punkcie Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk odpowiadając na 
zgłoszone interpelacje, powiedział, cytuję: „Patronat udziela się temu, kto się zwróci o jego 
udzielenie, a Starostwo Powiatowe w Hajnówce jest za małą instytucją. Niemniej jednak 
myślę, Ŝe powinniśmy nawiązać kontakt z organizatorami, bo jeśli nie patronat, to moŜemy 
pomóc w organizacji tego konkursu lub ufundować nagrody.  

JeŜeli chodzi o nasze zaangaŜowanie w budowę Zakładu Gospodarki Odpadami, to 
gospodarka odpadami  naleŜy do zadań własnych gmin, w tym równieŜ do miasta Hajnówka. 
Jak wszyscy wiemy w budŜecie powiatu na ten rok nie ma przewidzianych środków na ten cel, 
a w związku z tym zaangaŜowanie powiatu w realizację tego zadania  jest niemoŜliwe. 

JeŜeli chodzi o oznakowanie drogi do Topiła, to oznakowanie dróg uregulowane jest 
ścisłymi przepisami. Sprawdzimy, czy jest moŜliwe ustawienie tego znaku na drodze 
wojewódzkiej. Chyba, Ŝe byłaby moŜliwość dodania napisu do juŜ stojącego znaku w pasie 
drogi powiatowej, co uprościłoby nam sprawę. Z Zarządem Dróg Powiatowych nawiąŜemy 
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kontakt i zorientujemy się, czy wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich, czy ustawić tablicę 
w pasie drogi powiatowej.” 

Do punktu 11-go: 

W wolnych wnioskach głos zabrał Przewodniczący Rady, który odczytał pismo 
Starosty Średzkiego ( str……., zał nr………). Pan Przewodniczący powiedział, Ŝe w dniu 2 
sierpnia br. odbędzie się spotkanie radnych Powiatu Hajnowskiego z delegacją radnych i 
pracowników Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej. Szczegóły organizacyjne zostaną  
ustalone i przesłane radnym w późniejszym terminie. 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał Ŝyczenia ( str……., zał nr………) Senatora 
RP Pana Włodzimierza Cimoszewicza  złoŜone wszystkim Radnym Powiatu, zarządowi i 
pracownikom Starostwa z okazji Dnia Samorządowca.  
 
 Radny Krzysztof Petruk zabierając głos, powiedział, cytuję:  „Czy podwyŜka dotyczyła 
tylko pracowników Starostwa, czy takŜe wszystkich jednostek powiatu, w tym takŜe szkół. 
Mam jeszcze takie pytanie – odniosę się do swojej branŜy, bo jestem nauczycielem. JeŜeli 
nauczycielom dają podwyŜki, to w granicach 180-200 zł, a tu proszę bardzo w samorządzie 
500-800 zł. Czy odnosząc się do prawa oświatowego, nie moŜna byłoby pracownikom 
jednostek organizacyjnych powiatu, w tym nauczycielom, Ŝeby nie otrzymywali tych 
minimalnych podwyŜek, ale prawo oświatowe pozwala dać takŜe wyŜsze stawki. Czy 
przewidujecie jako władza zastosować takie stawki?” 
 
 Wicestarosta Hajnowski Pan Jerzy Sirak powiedział, Ŝe podwyŜka objęła tylko 
pracowników Starostwa. 
 
 Radny Krzysztof Petruk zapytał, czy kwota na podwyŜki została zagwarantowana w 
budŜecie powiatu. 
 Wicestarosta Hajnowski Pan Jerzy Sirak powiedział, Ŝe kwota na podwyŜki została 
zagwarantowana w budŜecie powiatu na 2008r. 
 Radny Krzysztof Petruk zabierając głos, powiedział, cytuję: „ Mam nadzieję, Ŝe nie 
będzie przesunięć w budŜecie w związku z tymi podwyŜkami.” 
 Starosta Hajnowski Pan Włodzimierz Pietroczuk zabierając głos, powiedział, cytuję: 
„Chcę zapewnić, Ŝe środki na podwyŜki są zagwarantowane w budŜecie powiatu na 2008r. 
Pamiętamy równieŜ o tym, Ŝe te podwyŜki będą miały swoją konsekwencje w latach 
następnych, gdyŜ to nie jest podwyŜka na określony czas. W moim przypadku być moŜe będzie 
to krótki czas, bo zbliŜam się do wieku emerytalnego. JeŜeli chodzi o podwyŜki  dla 
nauczycieli, to wynikają one z subwencji oświatowej, którą otrzymujemy. Nie będę robił tu 
szerszych wywodów na ten temat, ale wiadomo, Ŝe budŜet powiatu jest ograniczony róŜnymi 
warunkami. JeŜeli chodzi o nauczycieli, to powiat moŜe przeznaczyć większe środki z budŜetu 
powiatu na utrzymanie naszych szkół, a w związku z tym na ewentualny wzrost wynagrodzeń 
nauczycieli, ale na razie nauczyciele chcą rozwiązać tę sprawę w sposób globalny i oczekują 
podwyŜki od władz centralnych. Jeśli chodzi o pracowników Starostwa Powiatowego, to 
minimalne podwyŜki były niemal co roku, ta jest troszeczkę powaŜniejsza podwyŜka i skala 
podwyŜek jest bardzo róŜna jeŜeli zaczniemy mierzyć to w %, bo np. od najniŜszej około 22% 
w stosunku do poprzedniego wynagrodzenia do nawet 40%. 
 Korzystając z tego, Ŝe mówię tu o wynagrodzeniu, to chciałbym takŜe podziękować za 
przyznanie mi tej niemałej podwyŜki. Ja równieŜ wiem o tym, Ŝe w porównaniu z innymi 
pracownikami Starostwa jest to wysokie wynagrodzenie. Nie będę próbował tego uzasadniać, 
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bo robił to juŜ Pan Przewodniczący. Panu Przewodniczącemu dziękuję za podjęcie tej 
inicjatywy. Na swoje usprawiedliwienie tylko powiem, Ŝe to wynagrodzenie, które od 1 
kwietnia będę otrzymywał nie jest wcale wyŜsze od wynagrodzenia starostów innych 
powiatów w województwie podlaskim. I druga sprawa – Państwo pamiętają historię z 
poprzednią moją podwyŜką – wówczas całą podwyŜkę przeznaczyłem na doŜywianie uczniów 
w Zespole Szkół Leśnych. Gdyby nie fakt, Ŝe zbliŜam się do wieku emerytalnego, być moŜe teŜ 
zachowałbym się w tej sytuacji inaczej. Jeśli chcą Państwo przyjąć to moje wyjaśnienie jako 
usprawiedliwienie, to proszę bardzo. Jeszcze raz wszystkim Państwu dziękuję.” 
 

Radny Andrzej Skiepko zabierając głos, powiedział, cytuję: „Ja chciałbym jeszcze 
powiedzieć o stanie poboczy dróg wojewódzkich. W ubiegłym roku składałem interpelacje w 
sprawie drogi Hajnówka – Nowosady, a przede wszystkim koszenia poboczy. Dostałem 
odpowiedź, Ŝe dziury będą łatane w zaleŜności od posiadanych środków, natomiast jeŜeli 
chodzi o koszenie poboczy to zapewniono mnie, Ŝe koszenie ich będzie przyspieszone. Okazuje 
się, ze w roku bieŜącym stan poboczy jest tragiczny. Są drogi, gdzie praktycznie jest 
zagroŜenie wyjazdu na te drogę, bo nie widać, czy cos wyjeŜdŜa, czy nie. Nie chciałem tego 
zgłaszać do interpelacji, bo wczoraj widziałem, Ŝe poszły pierwsze  kosiarki. Moja prośba do 
Panów Starostów jest taka, Ŝeby przy kaŜdej okazji mówić o tych drogach.” 
 

Radny Lech Jan Michalak zabierając głos, powiedział, cytuję: „Wracając do spraw 
podwyŜek uwaŜam, Ŝe pracownicy Starostwa w porównaniu do podwyŜki Pana Starosty 
otrzymali bardzo niską podwyŜkę.” 
 

Radna Helena Sapieszko zabierając głos, powiedziała, cytuję: „Chodzi mi o drogę 
przy przychodni na ulicy Piłsudskiego, a przede wszystkim o wjazd do PCPR i Urzędu Pracy. 
Tam stawiają samochody na tym zakręcie prowadzącym na parking za przychodnię. Czy nie 
moŜna byłoby tam postawić ograniczenia szybkości i znaku – zakaz parkowania, bo my po 
prostu nie moŜemy wjechać do pracy. Nie wiem czyja jest ta droga.” 
 Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe sprawa ta zostanie przekazana administratorowi 
drogi. 
  
 Do punktu 12-go: 

 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady XIV sesji Rady Powiatu Hajnowskiego dziękując radnym i gościom za aktywny 
udział w sesji i Ŝycząc udanych wakacji. 
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